
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 22 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. lapkričio 4 d. Nr. T2-12

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-10-31 10.00 – 14.30 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus pasveikino į naują kadenciją išrinktus Seimo

narius – Tadą Sadauskį ir Vytautą Jucių, palinkėjo sėkmės ir padėkojo už bendrą darbą Šilalės

rajono savivaldybės taryboje. 

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo visi 25 Tarybos

nariai (sąrašas pridedamas).

Posėdyje dalyvavo 12 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Vytautas

Jucius, Algirdas Meiženis (pirmininkas), Vida Miknienė.

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-18

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-19

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl garantijos suteikimo uždarajai akcinei bendrovei „Šilalės autobusų parkas“

paskolai imti.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl leidimo įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-59

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų trūkstamų specialistų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimo.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

6. Dėl specialiojo teritorijų planavimo dokumentų pripažinimo Šilalės rajono

savivaldybės teritorijos bendrojo plano sudedamąja dalimi.

Pranešėja Aida Budrikienė.

Elektroninio dokumento nuorašas
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7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-62

,,Dėl Šilalės sporto mokyklos teikiamų paslaugų kainų“ pakeitimo.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė.

8. Dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir lengvatų, taikomų gyventojams,

įsigyjantiems verslo liudijimus 2025 metais, nustatymo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

9. Dėl pritarimo projekto ,,Rūšiuojamojo atliekų surinkimo skatinimas Tauragės

regione“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

10. Dėl Šilalės rajono savivaldybės projekto „Dariaus ir Girėno skvero Šilalės mieste

pertvarkymo projektas“ įgyvendinimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

11. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-

245 „Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas lankymui

Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

12. Dėl pavadinimo suteikimo Šilalės rajono savivaldybės Šilalės kaimiškosios

seniūnijos Struikų kaimo gatvei.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

13. Dėl valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr. 8770/0007:333,

esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Upynos miestelyje, nuomos.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

14. Dėl žemės ūkio paskirties valstybinės žemės sklypo, Upynos miestelyje, Šilalės

rajono savivaldybėje, nuomos termino pratęsimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

15. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-50

„Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės

vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus

eismo sąlygoms užtikrinti, 2024 metų objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

16. Dėl UAB „Šilalės šilumos tinklai“ atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų

aptarnavimo veiklos plano 2025–2030 metams suderinimo ir atsiskaitomųjų karšto vandens

apskaitos prietaisų aptarnavimo mokesčių nustatymo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

17. Dėl atleidimo nuo valstybinės žemės nuomos mokesčio.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

18. Dėl Savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto nuomos sutarties nutraukimo su UAB

„Jūrvingis“.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. liepos 7 d. sprendimu Nr. T1-163

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės turto perdavimo panaudos pagrindais laikinai neatlygintinai

valdyti ir naudotis tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

20. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42

„Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo

dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė.

Posėdžio pirmininkas pristatė darbotvarkę, informavo, jog 7 darbotvarkės klausimą

vietoje Rasos Kuzminskaitės pristatys Akvilina Žąsytienė. Klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų

dėl darbotvarkės.
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Rima Norvilienė prašė paaiškinti kodėl į darbotvarkę nėra įtrauktas klausimas dėl

Paragaudžio kabančio tilto.

T. Bartkus paaiškino, jog ieškoma sprendimų negriauti tilto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimu.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei su

pakeitimu. Balsavo: UŽ – 25.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-18 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – sumažinti 13

priede, Savivaldybės infrastruktūros objektų priežiūros ir plėtros programos priemonei –

projektas „Saulės elektrinės įrengimas iki 950 kW Lentinės k. Šilalės r. sav.“ 96 800 Eur ir

minėtą sumą padidinanti 9 priede, Socialinės apsaugos plėtojimo programos priemonei –

kompensacijos kietam kurui  ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, metų pradžioje Dariaus ir Girėno skvero sutvarkymui iš

savivaldybės biudžeto buvo skirta 500 000 Eur, kiek lėšų yra panaudota iš šios sumos, kiek

tikėtina liks nepanaudota ir kur iki metų galo bus paskirstytos nepanaudotos lėšos.

T. Bartkus atsakė, kad panaudota nedidelė dalis lėšų, dar metų viduryje nuo šios sumos

paėmėme beveik 100 000 Eur saulės elektrinėms ir šiuo atveju tos sumos (100 000 Eur) prie

skvero neatstatome, o įkeliame į kieto kuro kompensavimą gyventojams. Taip pat, tikimės dar

šiais metais pradėti darbus, o nepanaudotas lėšas, kiek liks, skirsime darbo užmokesčiui įstaigose

apmokėti.

A. Dambrauskas domėjosi ar planuojami priedai.

T. Bartkus atsakė, kad ne ir paaiškino, jog planuojant biudžetą buvo suplanuotos lėšos tik

11  mėn. darbo užmokesčiui, kai kurios įstaigos užtenka išsimokėti 12 mėn. avansą, kai kurioms

trūksta visam mėnesiui. Tad, kam trūks lėšų, paskirsime iš šio projekto ar iš kitų, kurie bus

neįvykdyti, darbo užmokesčiui apmokėti.

A. Dambrauskas klausė, o ar išvis yra planuojami priedai prieš šventes.

T. Bartkus atsakė, kad šiai dienai ne. Kaip bus matysime metų pabaigoje.

R. Gečienė klausė, kiek iš savivaldybės biudžeto yra skirta lėšų teismo išlaidoms,

teisinėms konsultacijoms, kiek yra išnaudota ir kiek yra likę. Teiravosi, kas prisiims atsakomybę

dėl nepasitvirtinusio skundo ir dėl to, jog iš savivaldybės biudžeto turės būti atlygintos

bylinėjimosi išlaidos.

T. Bartkus atsakė, kad tikslių sumų negali pasakyti ir prašė Teisės, personalo ir civilinės

metrikacijos skyriaus vedėjo įvardinti, kiek kiekvienai bylinėjimosi bylai yra išleista. Pasisakė,

kad visada yra garsiai kalbama apie bylinėjimosi išlaidas, bet pamirštama pasakyti, apie

prisiteisiamas sumas, kurios būna ženkliai didesnės negu išlaidos bylinėjimuisi. Ir taip, yra

teismo sprendimas, jį žiūrime, kas yra konstatuota, nutarta – bus vykdoma, turime teisę nagrinėti

ir spręsti dėl šio nutarimo.

A. Mikalauskas patikslino, jog nuo metų pradžios iki dabar iš šios eilutės yra išleista

29 000 Eur, bendrai buvo paskirta 30 000 Eur. 

Pasisakė T. Bartkus.
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R. Norvilienė klausė, kaip jaučiatės pralaimėjęs bylą ir kas prisiims atsakomybę dėl

patirtų išlaidų (9000 Eur). 

T. Bartkus prašė grįžti prie klausimo esmės, nes strateginiame veiklos plane apie tai nieko

nėra parašyta.

A. Bataitytė domėjosi, ar mokiniai, bent jau mažesniųjų klasių, gaus saldainių Šv. Kalėdų

proga.

T. Bartkus atsakė, kad sunku pasakyti, vertinsime.

R. Vaitiekus klausė, kokiai sumai savivaldybės administracija pasirašė sutartį dėl

kolumbariumo, kada planuojama pabaigti darbus. Taip pat domėjosi, ar žinoma kiek trūksta lėšų,

kad visoms biudžetinėms įstaigoms būtų apmokėtas darbo užmokestis dar šiais metais.

T. Bartkus atsakė, kad kol kas dar yra renkami duomenys iš įstaigų ir prašė kantrybės

šiuo klausimu. Patikslino, jog kolumbariumui biudžete yra numatytos lėšos, darbai prasidės

ateinančią savaitę, sutartis sudaryta 2 mėn. + 1 mėn., su galimybe pratęsti.

R. Gečienė klausė dėl D. Grinkevičiūtės muziejaus, buvo biudžete numatyta 71 000 Eur,

bet lygtais pritrūko pinigų ir prireikė 100 000 Eur.

T. Bartkus atsakė, kad ne, paaiškino, jog eilutėje yra deleguotos lėšos.

E. Gargasė pasidžiaugė, jog Šilalės mieste mato naują vaikų žaidimų aikštelę ir klausė,

kokia situacija yra su Šilalės kaimiškąją seniūnija, ar kas nors daroma.

T. Bartkus atsakė, kad to reikėtų klausti paties seniūno. Painformavo, jog Šilalės

kaimiškoji seniūnija Bytlaukyje jau yra išasfaltavusi krepšinio aikštelę.

R. Norvilienė klausė, kiek reikia lėšų piliakalnio roboto išlaikymui, pervežimui,

darbuotojo išlaikymui šiais metais, ar robotas pilnai dirba ir aptarnauja piliakalnius.

T. Bartkus atsakė, kad šiuo metu robotui pilnai veikti jau yra sudėtingos oro sąlygos,

visgi robotas dirbo ir dirbs kai tik galės. Sumos išlaikymui buvo numatytos tikslinant biudžetą,

sąnaudos nedidelės, o darbuotojui 4 mėn. atlyginimas buvo suplanuotas. 

R. Gečienė klausė dėl Šilalės Šv. Pranciškaus Asyžiečio bažnyčios, ar klebonas pateikė

sąmatą, buvome numatę skirti lėšų iš biudžeto.

T. Bartkus atsakė, kad bažnyčia neteikė jokios paraiškos ir nieko neskyrėme.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-18 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024–2026

metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

2. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-19 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-19 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų

biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

3. SVARSTYTA. Garantijos suteikimas uždarajai akcinei bendrovei „Šilalės autobusų

parkas“ paskolai imti.

Tarybos nariai Edmundas Auškalnis, Raimundė Gečienė nusišalino nuo klausimo

svarstymo ir nurodė priežastis (E. Auškalnis, nes dirba šioje bendrovėje; R. Gečienė dėl interesų

konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė UAB „Šilalės autobusų parkas“ direktoriaus, ar po atsitikusios

nelaimės pajautėte autobuso trūkumą, ar užtenka tiek, koks dabar yra autobusų parkas.
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V. Norkus atsakė, kad po atsitikusios nelaimės trūko autobuso, todėl iš savų lėšų buvo

nupirktas kitas, 50 vietų autobusas.

R. Norvilienė klausė, ar tikrai šiai dienai reikalingas 50 vietų autobusas.

V. Norkus atsakė, kad bet kokia nauja transporto priemonė visada yra reikalinga.

R. Norvilienė klausė, kiek per metus turite užsakomųjų reisų.

V. Norkus atsakė, kad tikslaus skaičiaus negali pasakyti, bet visi užsakymai yra prieš

šventes, ekskursijas, vaikų atostogų metu, vasarą, užsako ir bendruomenės. 

Papildė T. Bartkus.

V. Jasevičius klausė apie savivaldybės įsiskolinimus ir limitus, kokia yra situacija.

T. Bartkus atsakė, kad situacija yra gera.

D. Vėlavičiutė papildė, kad savivaldybės limitas – 2 500 000 Eur, o šiai dienai yra

įsiskolinimas tik 88 900 Eur. 

T. Bartkus pasisakė, kad bendra savivaldybės skola yra apie 2 000 000 Eur, šiais metais

neįsiskolinome, skola yra mažėjanti.

R. Vaitiekus klausė, 178 000 Eur ilgalaikė paskola 5 metams, kaip manote, ar vienas, 50

vietų autobusas paveš tokią paskolą, ar reikės dadėti iš bendrų autobusų asignavimų.

V. Norkus atsakė, kad per mėnesį nusimato sumokėti 4500 Eur paskolos, tačiau tik po

viešųjų pirkimų matysime palūkanas, visgi, jeigu neužteks teks imti iš savo lėšų, kito varianto

nėra. 

Papildė T. Bartkus.

A. Giedraitienė klausė, ar nusimato didelė našta, turint omenyje darbuotojų atlyginimus,

ar yra resursų didinti atlyginimus.

V. Norkus atsakė, kad našta nemaža, atlyginimai turės didėti bet kokiu atveju.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl garantijos suteikimo uždarajai

akcinei bendrovei „Šilalės autobusų parkas“ paskolai imti (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę grįžo E. Auškalnis, R. Gečienė.

4. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti tarnybinį lengvąjį automobilį.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Gečienė klausė, kiek Šilalės rajono socialinių paslaugų namai turi automobilių,

kokioms paslaugoms bus naudojamas šis automobilis.

G. Raudonius atsakė, kad turime 15 automobilių iš kurių 2 sugriuvę. Automobilis

reikalingas, nes įstaiga didelė, vežiojame ligonius, vežame lankytojus į mūsų vaikų dienos

centrą, prisidėjo ir socialinės dirbtuvės, porą automobilių paskirta grupinio gyvenimo namams

Žadeikiuose ir Kvėdarnoje, vieną davėme vaikų globos namams ir Pajūrio padaliniui, taip pat

automobiliais naudojasi atvejo vadybininkai, socialiniai darbuotojai kurie perėjo iš seniūnijų.

R. Gečienė klausė, kaip sekasi vykdyti pavėžėjimo paslaugą.

T. Bartkus atsakė, kad socialinių paslaugų namai pavėžėjimo paslaugos neteikia, tai teikia

GMP. 

Papildė G. Raudonius, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo įsigyti tarnybinį lengvąjį

automobilį (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr.

T1-59 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų trūkstamų specialistų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.
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Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-59 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės 2024 metų

trūkstamų specialistų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

6. SVARSTYTA. Specialiojo teritorijų planavimo dokumentų pripažinimas Šilalės rajono

savivaldybės teritorijos bendrojo plano sudedamąja dalimi.

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, kada tikitės, jog jau bus parengtas bendrasis planas ir kokioje

stadijoje šiuo metu jis yra.

A. Budrikienė atsakė, kad šiuo metu sprendinių konkretizavimo stadijoje, rengėjai

planuoja apie gruodžio mėn. tarybai nešti bendrojo plano koncepciją.

R. Vaitiekus tikslinosi, kada planuojamas tvirtinimas.

A. Budrikienė paaiškino, jog prieš tai dar turi būti atliktas strateginis pasekmių aplinkai

vertinimas.

Papildė T. Bartkus.

L. Dargienė prašė paaiškinti, kodėl reikia pripažinti specialiojo teritorijų planavimo

dokumentus Šilalės r. savivaldybės teritorijos bendrojo plano sudedamąja dalimi.

A. Budrikienė paaiškino, jog, bendrieji specialieji planai buvo kaip schemos, šiandien

dienai jie nebeatitinka teisės aktų, todėl juos pripažinus sudedamąją dalimi būtų galima keisti

tam tikrose vietose. 

R. Jonutis domėjosi dėl dviračių tako Pietinio kelio g., ar ši klaida pataisyta ir, kaip bus,

jei ir čia įsivels klaidos.

T. Bartkus atsakė, kad bendrųjų planų neina paprastai pataisyti ir atlikti korekcijų, tačiau

klaidos bus koreguojamos.

Papildė. A. Budrikienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl specialiojo teritorijų planavimo

dokumentų pripažinimo Šilalės rajono savivaldybės teritorijos bendrojo plano sudedamąja dalimi

(balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr.

T1-62 ,,Dėl Šilalės sporto mokyklos teikiamų paslaugų kainų“ pakeitimas.

Tarybos nariai Remigijus Jonutis, Vida Miknienė, Aistė Giedraitienė, Dainius Bergelis

nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastis nurodė (R. Jonutis, nes vaikas lanko sporto

mokyklą; V. Miknienė, nes vaikas pradeda lankyti sporto mokyklą; A. Giedraitienė, nes vaikas

lanko sporto mokyklą; D. Bergelis dėl interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Akvilina Žąsytienė pristatė sprendimo projektą su 2 punkto papildymu, įrašant

„ir Teisės aktų registre“ ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl Šilalės sporto mokykloje esančių antro aukšto patalpų, ar tikrai

numatomos apgyvendinimo paslaugos, ar reikės keisti viso projekto paskirtį, pastato paskirtį, ir

ar patalpų įveiklinimui bus reikalinga nemaža pinigų suma.

T. Bartkus atsakė, kad sprendimo projektas ne apie tai, kuomet ateisime su klausimu dėl

antro aukšto patalpų tuomet ir padiskutuosime. Šiandien nesvarstome viešbučio kainų, svarstome

kitas dvi pateiktas kainas. Priminė, jog kaip ir anksčiau jau buvo kalbėta, neatmetama galimybė,

jog antrame aukšte galėtų atsirasti bendrabučio tipo kambariai skirti stovykloms, sportininkams.

Pasisakė R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su papildymu.
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NUTARTA. Pritarta bendru sutarimu pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono

savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 29 d. sprendimo Nr. T1-62 ,,Dėl Šilalės sporto mokyklos

teikiamų paslaugų kainų“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 21, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Jonutis, V. Miknienė, A. Giedraitienė, D. Bergelis.

8. SVARSTYTA. Fiksuotų pajamų mokesčio dydžių ir lengvatų, taikomų gyventojams,

įsigyjantiems verslo liudijimus 2025 metais, nustatymas.

Tarybos nariai Rolandas Toleikis, Rima Norvilienė, Vida Miknienė nusišalino nuo

klausimo svarstymo, priežastis nurodė (R. Toleikis, nes artimas žmogus įsigyja verslo liudijimą;

R. Norvilienė, nes artimas žmogus įsigyja verslo liudijimą; V. Miknienė dėl galimo interesų

konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl fiksuotų pajamų mokesčio dydžių

ir lengvatų, taikomų gyventojams, įsigyjantiems verslo liudijimus 2025 metais, nustatymo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo R. Toleikis, R. Norvilienė, V. Miknienė.

9. SVARSTYTA. Pritarimas projekto ,,Rūšiuojamojo atliekų surinkimo skatinimas

Tauragės regione“ įgyvendinimui ir finansavimui.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimui.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – 2 punkte Šilalės

rajono savivaldybės administracijos lėšos sudarys apie 148 710,83 Eur vietoje 145 459 Eur ir

prašė pritarti.

T. Bartkus pranešė, jog šis pakeitimas nebuvo svarstytas komitete ir iš UAB „TRATC“

atstovų sulauktas tik vakar, darbo dienos pabaigoje, prašė TRATC atstovų pakomentuoti, kodėl

taip atsitiko.

A. Venckutė, paaiškino, jog šis pakeitimas atsirado dėl to, jog buvo suvesti galutiniai

skaičiai ir gavosi brangiau įrengti didelių gabaritų atliekų surinkimo aikštelę. Tačiau yra vietų,

kur yra sutaupoma, todėl skirtumas gaunasi ne toks didelis, apie 3000 Eur. 

T. Bartkus klausė dėl didelių gabaritų atliekų surinkimo aikštelių, jog jos bus įrengtos 3

(Tauragėje, Šilalėje ir Jurbarke) kokios jų kainos, kuo skiriasi aikštelės, nes visos aikštelės turėjo

būti vienodos. 

A. Venckutė atsakė, kad visų aikštelių įrengimo kainos yra vienodos, paaiškino, jog

prisidėjimas Tauragės sav., Pagėgių sav. sumažėjo dėl to, nes mažinome tekstilės atliekų

aikštelių įrengimo, trinkelių danga, darbų kainą nuo 800 Eur iki 400 Eur, taip pat, virtuvės

maisto atliekų konteinerių individualiems namams įsigyti buvo numatyta 70 Eur, o dabar

konteinerius planuojame įsigyti už 55 Eur. Kadangi, Tauragėje numatyta, jog bus daugiausiai

tekstilės ir maisto atliekų konteinerių ir sutaupant šių įrengimų ir darbų kainas jų prisidėjimo

kaina mažėja, bet aikštelių kaina išlieka ta pati. Tauragės, kaip ir Šilalės aikštelės įrengimo kaina

yra 596 000 Eur. 

T. Bartkus prašė įvardinti visų 4 savivaldybių prisidėjimo dalis, kokios jos gausis po šio

perskaičiavimo.

A. Venckutė atsakė, kad Tauragės prisidėjimo dalis – 202 080,52 Eur, Jurbarko –

151 145,75 Eur, Šilalės – 148 710,83 Eur, Pagėgių – 8387,90 Eur.
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R. Norvilienė tikslinosi, ar šiam projektui turi pritarti visos 4 savivaldybės ir, ar jau yra

pritarusiųjų.

A. Venckutė atsakė, kad taip, visos turi pritarti. Šiuo metu vyksta tarybos posėdžiai

Jurbarke ir Tauragėje, o Pagėgiai jau yra pritarę.

R. Norvilienė domėjosi, jeigu keičiasi Šilalės prisidėjimo suma, ar nereikės kitoms

savivaldybėms grįžti persvarstyti.

T. Bartkus atsakė, kad taip, teks grįžti persvarstyti.

R. Norvilienė domėjosi, ar šis projektas galimai bus susijęs su šiukšlių išvežimo kainos

didinimu ateityje.

A. Venckutė paaiškino, jog, kuo daugiau atrūšiuojama atliekų, tuo mažiau atliekų

pašaliname į savo sąvartyną, mažinant sąvartyne susidariusių atliekų skaičių, taip mažinsime ir

susidariusį taršos mokestį, tad tokios informacijos, kiek galimai gali kilti kaina neturiu, bet

manome, kad kaina nekis.

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė tikslinosi, ar Kvėdarnoje yra numatyta, aptarta ir suderinta didelių gabaritų

atliekų surinkimo aikštelės vieta.

T. Bartkus atsakė, kad taip, šalia buvusio aerodromo teritorijos.

E. Gečas tikslinosi dėl didelių gabaritų atliekų surinkimo aikštelės įrengimo kainos.

A. Venckutė patikslino, jog bendra aikštelės suma gausis virš 701 000 Eur.

E. Gečas klausė, kokie darbai turėtų būti padaryti už tokią sumą, ar neturėtų suma būti

pagrįsta.

T. Bartkus pasisakė dėl aikštelės įrengimo vietos ir bendros numatomos sumos. Patikino,

jog kainos pagrįstos Panevėžio sąmata. 

R. Vaitiekus tikslinosi dėl paraiškos pateikimo ir paraiškos dokumentų koregavimo.

Iš posėdžių salės išėjo A. Meiženis.

T. Bartkus klausė, ar teikiame balsavimui nesvarstytus komitete pakeitimus (pritarta

bendru sutarimu teikti balsavimui pakeitimus).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pritarimo projekto ,,Rūšiuojamojo

atliekų surinkimo skatinimas Tauragės regione“ įgyvendinimui ir finansavimui (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė, A. Meiženis.

10. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės projekto „Dariaus ir Girėno skvero Šilalės

mieste pertvarkymo projektas“ įgyvendinimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar yra atnaujintas projektas, kur būtų galima susipažinti.

T. Bartkus atsakė, kad bus galima susipažinti, šiuo metu vyksta galutinė ekspertizė.

Patikino, jog sprendiniai nėra daug pasikeitę nuo to kas buvo viešame pristatyme.

R. Norvilienė klausė, bet projektas, kaip jis dabar atrodo galutinai tikriausiai apsprendžia

ir kainą, kurią mes svarstome ir, kuriai prašote pritarti skirti iš rajono biudžeto. Mes nematome

galutinio projekto ir sąmatos. 

T. Bartkus siūlė 2 punktą papildyti ir įrašyti „ir kitų finansavimo šaltinių“. Atsakė, kad

projektas, toks, koks buvo paviešintas iš esmės nieko nepasikeitė, buvo atsižvelgta į jūsų

pasiūlymą dėl muzikinio fontano, medžių klausimu taip pat esame diskutavę, jog pagal ekspertų

išvadas bus šalinami tik labai blogos būklės ir pavojingi medžiai, visa kita lieka kaip buvę.

Galutiniame projekte ne daug kas keisis. Sąmatinė suma yra virš 1,3 mln. Eur, tačiau tikslią

sumą parodys pirkimas. 

R. Norvilienė pasisakė ir domėjosi, kodėl nėra rodomas pataisytas projektas, visi

dokumentai.
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T. Bartkus atsakė, kad projektas buvo paviešintas, skaičiuojamoji suma būtent tokia ir

yra, sąmatą galite užsukti pasižiūrėti į Investicijų ir statybos skyrių.

R. Norvilienė klausė, kaip manote, ar ne per didelė suma mūsų biudžetui finansuoti. Ir, ar

tikrai galime iš savivaldybės skirti tokią sumą per 20 mėn., ar nebus per didelė našta mūsų

rajonui, ar nenukentės kiti projektai.

T. Bartkus atsakė, kad šiemet biudžete buvome suplanavę pusę milijono ir kiti projektai

nenukentėjo. Jei nemanytume, kad iš savivaldybės biudžeto galime įgyvendinti tokį projektą –

neitume su tokiu projektu ir negalvotume apie skvero sutvarkymą. Manome, kad šią naštą

biudžetas pakels. 

V. Jasevičius klausė, kas buvo pakoreguota ir kiek už koregavimą buvo sumokėta.

T. Bartkus atsakė, kad iš esmės buvo atsisakyta brangių, išskirtinai gaminamų trinkelių,

buvo pakeistas fontanas, šiek tiek sumažintas trinkelių plotas, sumažintas kertamų medžių

skaičius ir nuo 1,6 mln. turime apie 1,3 mln. Eur. sąmatą. O projektavimo sumą galėtume

patikslinti. 

R. Vaitiekus prašė pasakyti kokia suma nurodyta ekspertizei suvestinėje sąmatoje.

T. Bartkus atsakė, kad  1 589 000 Eur.

R. Vaitiekus klausė, kodėl nenurodyta kada savivaldybė įsipareigoja skirti visą reikalingą

sumą.

T. Bartkus atsakė, kad planuojame per tris biudžetus, o jeigu rasime finansavimo šaltinių

arba taryba skirs per vienus metus, tuomet per vienus metus ir atliksime darbus.

R. Vaitiekus klausė, kodėl nevykdote viešo pirkimo, kodėl neateinate į tarybą su

konkrečia suma ir, jeigu tarybos sprendimas būtų priimtas toks, ką įrašysite į pirkimo sąlygas,

darbų įvykdymo terminą ir  apmokėjimą.

T. Bartkus atsakė, kad 20 mėn.

R. Gečienė klausė, kur bus iškeltas Dariaus ir Girėno paminklas, kiek kainuos

iškeldinimas, kokia iškeldinimo tvarka. 

T. Bartkus atsakė, kad techniniame projekte, kaip ir pirminiame projekte yra numatyta

kad paminklas iškeliamas į užsakovo nurodytą vietą. Diskusija yra, jog nurodyta vieta galėtų būti

Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazija. 

R. Jonutis klausė, kiek planuojate iškirsti medžių.

T. Bartkus atsakė, kad 28, pagal ekspertų išvadas.

A. Giedraitienė klausė, kaip dėliojami prioritetai, nes galbūt buvo galima pirmiau tvarkyti

Šilalės kultūros centro kėdes, vidų.

T. Bartkus atsakė, kad diskutavome, pateikėme paraišką ir, jeigu gausime finansavimą

visam remontui darbai bus atliekami nuosekliai, o ne nuo kėdžių sutvarkymo. Pateiktų paraiškų

atsakymai turėtų būti iki metų galo. 

A. Dambrauskas klausė, kiek kainuos medžių kirtimas.

T. Bartkus atsakė, kad medžių kirtimas atskirai nieko nekainuos, viskas yra įtraukta į

projektą. 

R. Vaitiekus pasisakė ir siūlė išbraukti 2, 3, 4 punktus ir priėmus sprendimą skelbti

konkursą, po to ateiti į tarybą su konkrečia suma, konkrečia sutartimi, finansavimo šaltiniais,

reikalinga suma iš biudžeto.

Nariai diskutavo dėl pateikto pasiūlymo.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, R. Vaitiekus, T. Bartkus, V. Jasevičius, L.

Dargienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už R. Vaitiekaus pasiūlymą.

Pasiūlymui pritarta balsų dauguma (UŽ – 15).

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą su

pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

projekto „Dariaus ir Girėno skvero Šilalės mieste pertvarkymo projektas“ įgyvendinimo

(vienbalsiai).
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BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Skelbiama 30 min. pertrauka.

Po pertraukos posėdis tęsiamas.

11. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo

Nr. T1-245 „Dėl pritarimo įgyvendinti projektą „Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas

lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo“ pakeitimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. rugsėjo 28 d. sprendimo Nr. T1-245 „Dėl pritarimo įgyvendinti projektą

„Gamtos ir kultūros objektų pritaikymas lankymui Šilalės rajono savivaldybėje“ ir lėšų skyrimo“

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

12. SVARSTYTA. Pavadinimo suteikimas Šilalės rajono savivaldybės Šilalės

kaimiškosios seniūnijos Struikų kaimo gatvei.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl pavadinimo suteikimo Šilalės

rajono savivaldybės Šilalės kaimiškosios seniūnijos Struikų kaimo gatvei (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

13. SVARSTYTA. Valstybinės žemės ūkio paskirties žemės sklypo, kadastro Nr.

8770/0007:333, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Upynos miestelyje, nuoma.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

V. Jasevičius tikslinosi, jog šis klausimas jau buvo nagrinėtas ir buvo siūlyta pagalvoti

apie konkursą ar aukcioną, kas buvo tuo klausimu nuspręsta.

T. Bartkus atsakė, kad pagal teisės aktus antrą kartą dar gali būti išnuomota aukciono

būdu. Tačiau buvo pasirinkta ne 25 m., kaip, kad buvo iki šiol, o 5 m., po 5 m. apsispręsime ką

daryti toliau.

Pasisakė D. Bergelis ir siūlė prašyti, jog įgaliojimai tokiais klausimais būtų suteikti

merui.

T. Bartkus atsakė, jog bus perduota Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriui

pasižiūrėti teisiškai.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės ūkio paskirties

žemės sklypo, kadastro Nr. 8770/0007:333, esančio Šilalės rajono savivaldybėje, Upynos

miestelyje, nuomos (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Žemės ūkio paskirties valstybinės žemės sklypo, Upynos miestelyje,

Šilalės rajono savivaldybėje, nuomos termino pratęsimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl žemės ūkio paskirties valstybinės

žemės sklypo, Upynos miestelyje, Šilalės rajono savivaldybėje, nuomos termino pratęsimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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15. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr.

T1-50 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono

savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti, rekonstruoti, taisyti (remontuoti),

prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2024 metų objektų sąrašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Tarybos narys Gintas Navardauskas nusišalino nuo 15 ir 16 klausimo svarstymo Asta

Bataitytė nusišalino nuo 15 klausimo svarstymo, priežastis nurodė (G. Navardauskas dėl galimo

interesų konflikto; A. Bataitytė, nes gyvena vienoje iš gatvių) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – objektų sąrašo 1

eilutės lėšos perkeliamos į 2 eilutę, 1 eilutėje lieka 52,18 tūkst. Eur, 2 eilutėje galutinė suma –

747,30 tūkst. Eur, iš 25 eilutės lėšos perkeliamos į 27 eilutę ir 25 eilutėje lieka 32,99 tūkst. Eur, o

27 eilutės galutinė suma – 62,29 tūkst. Eur, taip pat 40 eilutės suma – 88, 55 tūkst. Eur bei 42

eilutės suma – 10,67 tūkst. Eur ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2024 m. kovo 7 d. sprendimo Nr. T1-50 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos

finansavimo lėšų, skirtų Šilalės rajono savivaldybės vietinės reikšmės keliams (gatvėms) tiesti,

rekonstruoti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms užtikrinti, 2024 metų

objektų sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai). 

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Bataitytė.

16. SVARSTYTA. UAB „Šilalės šilumos tinklai“ atsiskaitomųjų karšto vandens

apskaitos prietaisų aptarnavimo veiklos plano 2025–2030 metams suderinimo ir atsiskaitomųjų

karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo mokesčių nustatymas.

Tarybos nariai Remigijus Jonutis, Vida Miknienė, Lineta Dargienė, Egidijus Gečas,

Viktoras Stancelis, Edmunas Auškalnis, Raimundė Gečienė, Dainius Bergelis, Valdemaras

Jasevičius, Rimas Vaičikauskas, Rima Norvilienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (nes naudojasi šia paslauga) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta bendru sutarimu nusišalinimams.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti rankos pakėlimu už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl UAB „Šilalės šilumos tinklai“

atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo veiklos plano 2025–2030 metams

suderinimo ir atsiskaitomųjų karšto vandens apskaitos prietaisų aptarnavimo mokesčių

nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo G. Navardauskas, R. Jonutis, V. Miknienė, L. Dargienė, E. Gečas,

V. Stancelis, E. Auškalnis, R. Gečienė, D. Bergelis, V. Jasevičius, R. Vaičikauskas, R.

Norvilienė.

Dėl techninių nesklandumų skelbiama 5 min. pertrauka. Po pertraukos posėdis tęsiamas.

17. SVARSTYTA. Atleidimas nuo valstybinės žemės nuomos mokesčio.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus klausė, o jeigu būtų siūlymas 1 punkte įrašyti „ne“ prie žodžio atleisti, ar tai

būtų esminis pakeitimas.
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A. Mikalauskas paaiškino, jog tarybos sprendimas parengtas gauto rašto pagrindu,

kuriame prašoma atleisti, tad iš esmės toks darašymas nieko nepakeistu. Ir šiuo atveju, jeigu

taryba pritars – bus atleista nuo mokesčio, jei nepritars – neatleista nuo mokesčio. 

Pasisakė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam  sprendimo projektui dėl atleidimo nuo valstybinės

žemės nuomos mokesčio (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 0, PRIEŠ – 5, SUSILAIKĖ – 20.

18. SVARSTYTA. Savivaldybės ilgalaikio materialiojo turto nuomos sutarties

nutraukimas su UAB „Jūrvingis“.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Savivaldybės ilgalaikio

materialiojo turto nuomos sutarties nutraukimo su UAB „Jūrvingis“ (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. liepos 7 d. sprendimu Nr.

T1-163 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės turto perdavimo panaudos pagrindais laikinai

neatlygintinai valdyti ir naudotis tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2022 m. liepos 7 d. sprendimu Nr. T1-163 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės turto

perdavimo panaudos pagrindais laikinai neatlygintinai valdyti ir naudotis tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo

Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo ir socialinio būsto, kaip savivaldybės

būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Ramūnė Rumšienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

L. Dargienė klausė, ar savivaldybė dar ketina įsigyti socialinių būstų, ar jau tas projektas

yra užsidaręs.

T. Bartkus atsakė, kad projektas užsidaręs senokai, bet iš naujo periodo mes planuojame

statyti socialinį daugiabutį bei yra numatyti trys apsaugoti būstai, kurie bus perkami iš šio

projekto. 

L. Dargienė klausė, kokia situacija su daugiabučio statyba.

T. Bartkus atsakė, jog yra parengta techninė užduotis, yra pradėtos projekto pirkimo

procedūros.

R. Gečienė tikslinosi dėl socialinio būsto Kovo 11-osios g. 24, ar visi būstai yra

apgyvendinti.

R. Rumšienė atsakė, jog vienas būstas yra laisvas. Dėl šio būsto viskas yra suderinta su

galimu nuomininku, asmuo atitinka visus kriterijus, yra pirmoje eilėje, tačiau šiuo metu vyksta

skyrybų procesas ir kol kas gyvena kitame socialiniame būste, kuris yra paskirtas visai šeimai,

tad kol neturime teismo išvadų, jam vienam negalime paskirti būsto.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. vasario 26 d. sprendimo Nr. T1-42 „Dėl Šilalės rajono savivaldybės būsto fondo

ir socialinio būsto, kaip savivaldybės būsto fondo dalies, sąrašų patvirtinimo“ pakeitimo

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 25, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2024 m.

lapkričio 28 d., komitetų posėdžiai lapkričio 25 d.

Atsisveikinimo žodžius tarė Vytautas Jucius ir Tadas Sadauskis.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė
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19. RIMANTAS RIMKUS

20. TADAS SADAUSKIS

21. VIKTORAS STANCELIS

22. ROLANDAS TOLEIKIS

23. RIMAS VAIČIKAUSKAS

24. RAIMUNDAS VAITIEKUS

25. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ





DETALŪS METADUOMENYS

Dokumento sudarytojas (-ai) Šilalės rajono savivaldybė

Dokumento pavadinimas (antraštė) Šilalės rajono savivaldybės tarybos 22 posėdžio protokolas

Dokumento registracijos data ir numeris 2024-11-04 Nr. T2-12 (1.3.)

Dokumento gavimo data ir dokumento gavimo

registracijos numeris

-

Dokumento specifikacijos identifikavimo žymuo ADOC-V1.0

Parašo paskirtis Pasirašymas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Tadas Bartkus Meras

Parašo sukūrimo data ir laikas 2024-11-13 08:26

Parašo formatas Einamojo galiojimo (XAdES-EPES)

Laiko žymoje nurodytas laikas

Informacija apie sertifikavimo paslaugų teikėją EID-SK 2016

Sertifikato galiojimo laikas 2022-11-18 15:23 - 2027-11-17 23:59

Parašo paskirtis Pasirašymas

Parašą sukūrusio asmens vardas, pavardė ir pareigos Sandra Balčienė Tarybos sekretorius

Parašo sukūrimo data ir laikas 2024-11-13 08:34

Parašo formatas Einamojo galiojimo (XAdES-EPES)

Laiko žymoje nurodytas laikas

Informacija apie sertifikavimo paslaugų teikėją EID-SK 2016

Sertifikato galiojimo laikas 2022-09-15 12:09 - 2027-09-14 23:59

Informacija apie būdus, naudotus metaduomenų

vientisumui užtikrinti

-

Pagrindinio dokumento priedų skaičius 2

Pagrindinio dokumento pridedamų dokumentų skaičius 0

Pridedamo dokumento sudarytojas (-ai) -

Pridedamo dokumento pavadinimas (antraštė) Tarybos nariu sarasas 2024-10 (2).docx

Pridedamo dokumento registracijos data ir numeris -

Pridedamo dokumento sudarytojas (-ai) -

Pridedamo dokumento pavadinimas (antraštė) Kviestieji svečiai 10-31.pdf

Pridedamo dokumento registracijos data ir numeris -

Programinės įrangos, kuria naudojantis sudarytas

elektroninis dokumentas, pavadinimas

Elpako v.20241030.1

Informacija apie elektroninio dokumento ir elektroninio

(-ių) parašo (-ų) tikrinimą (tikrinimo data)

Tikrinant dokumentą nenustatyta jokių klaidų (2024-12-04)

Elektroninio dokumento nuorašo atspausdinimo data ir ją

atspausdinęs darbuotojas

2024-12-04 nuorašą suformavo Geda Kačinauskienė

Paieškos nuoroda -

Papildomi metaduomenys -




